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Commissieleden:
E. Bijlsma (GBH), S. Blacquière (CDA), K. Breeuwsma (CDA), J.J. 
Buwalda (PvdA), G. van Dijk-Nijboer (GL), A. Eijer (FNP), C. de Heij-Nap 
(CU), Sandra Jakovljevic (GBH), Rixt de Jong (D66), 
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(HL), R. Sotthewes (D66), P. van Steenbergen (SP), 
E. van der Ven-de Vos (PVDA), Ilona Zwanenburg (CDA).
Portefeuillehouders:
J.C.F. Broekhuizen, J.R. Zoetendal

Agendapunt 6: de heer Marinus, Heerenveense Boys

Bernard Hoekstra (CDA) vervanging H. Rinkes

1 Opening

Voorzitter J. Abma opent de vergadering.

2 Vaststellen agenda

Besluit
De agenda wordt vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst 14 november 2019

Besluit
De besluitenlijst van 14 november 2019 wordt vastgesteld.

Toelichting
Naar aanleiding van:
G. van Dijk heeft gehoord dat er een toename van GHB gebruik in 
Heerenveen is en vraagt of dit bekend is bij het college en of er voldoende 
voorlichting over GHB wordt gegeven.
 
Wethouder Zoetendal geeft aan dat deze signalen niet via VNN en politie 
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zijn binnengekomen. Toegelicht wordt dat in de voorlichting van drank- en 
drugsgebruik alle drugsmiddelen worden meegenomen.

4 Mededelingen

Er zijn geen mededelingen.

5 Rondvraag

Er worden enkele vragen gesteld.

Toelichting
Trainingscomplex SC Heerenveen
A. Eijer vraagt toelichting over de ambities van SC Heerenveen voor het 
trainingscomplex en toelichting op de contractuele verplichtingen van de 
gemeente met SC Heerenveen als er sprake is van herinrichting of 
verplaatsing. 

Wethouder Zoetendal licht toe dat er gesprekken zijn met directie en er 
wensen zijn voor aanpassing van het trainingscomplex. In het najaar is een 
plan aangedragen voor realisatie van een nieuw complex. Er zijn geen 
contractuele verplichtingen op het huidige complex, wel zijn er afspraken 
over het beheer en onderhoud.

Wet verplichte geestelijke gezondheidszorg - Wvggz
L. de Heij vraagt de wethouder een toelichting over de VFG motie 
gedwongen opname GGZ. 
Wethouder Zoetendal licht toe dat hij namens de VFG, in de BALV van de 
VNG, een motie invoering van de Wet verplichte ggz heeft ingediend welke  
bij acclamatie is aangenomen. Er worden problemen voorzien met invoering 
van deze wet Wvggz per 1 januari a.s. en de onvoldoende financiële 
tegemoetkoming van het Rijk hiervoor.

6 Heerenveense Boys - eigen bijdrage kunstgrasveld

Dit voorstel wordt geagendeerd als bespreekstuk voor de raadsvergadering 
van 16 december 2019.

De heer Marinus, penningmeester van Heerenveense Boys krijgt de 
gelegenheid om een toelichting te geven. Hij geeft aan dat het gevoel van 
het bestuur is dat er onvoldoende overleg is geweest en de vier scenario’s 
geen alternatief voorstel zijn voor de club, maar bij keuze heeft scenario 3 
de voorkeur. 

7 GR. SW Fryslân / Caparis – herstructurering
Verordening toekenning uitsluitend recht gemeente Heerenveen 
2019

Dit voorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de raadsvergadering 
van 16 december 2019.
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8 Sluiting 

Voorzitter J. Abma sluit de vergadering om 21:07 uur


